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Az Arcok rovatban szakemberek bemutatásával foglalkozunk.

 Igyekszünk minél több rövid interjút közölni azokról a szakértőkről, a szakmában
tevékenykedőkről akik szakértelműkkel segítik a ipairihirek.hu portál működését, és
véleményeikkel segítik Önt is kérdéseik megválaszolásában. Elsőként a Bepatek Kft.
ügyvezetőjét, Rákos
Csabát
ismerhetik meg:

  
    -  

Kedves Csaba, még nagyon  fiatal vagy, mégis már több, mint 15 éve irányítod ezt a  kicsi, de
stabil, nem kis forgalmú céget. Honnan indultál, hol  tanultál, mielőtt belevágtál a vállalkozásba?

  
    -  

Korán elkezdtem az önállósodást,  Drezdában jártam a Műszaki Egyetem Gépészmérnöki
Karára  1986-1991 között. Távol a szülői otthontól, az anyanyelvtől  az embernek gyorsan meg
kellett tanulnia, hogyan illeszkedhet be egy  teljesen idegen környezetbe.

  
    -  

Hol szereztél szakmai  tapasztalatokat, mióta foglalkozol gyorsgőzfejlesztőkkel, illetve  mosodai
berendezésekkel?

  
    -  

A Bepatek Kft. alkalmazottjaként  kezdtem 1991-ben. A cég 1989-ben alakult, az elnevezés a
Benesch  (osztrák tulajdonrész), a Fővárosi Patyolat  neveiből és a Technika szóból  tevődik
össze.
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    -  

Szakmai életedben mi az, amit  nagy mérföldkőnek jelölnél meg?

  
    -  

A szakmában egyedüli cégként  rendelkezünk olyan szervezeti struktúrával, amely megfelel a 
modern, ügyfélorientált vállalatirányítási követelményeknek.  Fontos lépésnek tartom, hogy
2000-ben  saját tulajdonú, stabil  otthonra lelt a Bepatek. Felépítettük érdi irodaházunkat, 
amelyben raktár, műhely és bemutatóterem is elfért. Korábban  Csepelen béreltünk raktárat, és
a Mártonhegyi úton volt az  irodánk.   

  
    -  

Miket tartasz legnagyobb  sikereidnek?

  
    -  

Az üzleti életben azt, hogy  nincs olyan ügyfél, aki elől ki kellene kapcsolni a  mobiltelefont, vagy
le kellene kaparni a referencialistánkról.   
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